
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Zvole,
konaného dne 22. prosince 2011

11/Z/6

Zahájení zasedání: 1900 hodin
Přítomni při zahájení: Ing. Stoklasa, Ing. Duda, p. Hrachovec, Ing. Koudelka, p. Novák, Ing. Figelová,

pí. Hrubá, Ing. Jež, p. Petříček, RNDr. Straková, pí. Šiplerová

Neomluveni:
Řádně omluveni:
Pozdní příchod:
Pozvaní hosté:
Předčasný odchod:

/
MUDr. Hánělová, pí. Mařáková, p. Zuza
p. Šebek (1925 hod.)
/
/

Zahájení
Jednání zastupitelstva zahájil předsedající starosta Ing. Stoklasa a konstatoval, že je přítomna
nadpoloviční většina členů za, která zajišťuje usnášeníschopnost.

Volba návrhové komise: Ing. Duda, p. Hrachovec

za odsouhlasilo všemi hlasy

Určení ověřovatelů zápisu: pí. Hrubá, Ing. Koudelka

Zapisovatelkou byla pověřena pí. Justiánová.

Program:
1. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce ze dne 16.11.2011
2. Cena hrobového místa pro příští období
3. Přijetí daru - pozemků parc.č. 482/4 a 480/8 v k.ú. Zvole u Prahy
4. Žádost TJ Sokol Zvole o finanční příspěvek na dobudování hřiště
5. Rozpočtové opatření 2/2011
6. Schválení rozpočtu 2012

za odsouhlasilo všemi hlasy

1. Kontrola usnesení ze ze dne 16.11.2011
Ing. Stoklasa - usnesení z předchozího zasedání neukládalo žádné úkoly.

2. Cena hrobového místa pro příští období
Ing. Duda seznámil přítomné zastupitele s návrhem cen nájmu hrobových míst na místním hřbitově a
požádalo jeho odsouhlasení.
Nájem urnového hrobu činí za 1 rok 100,-Kč, nájem hrobky a hrobu činí za 1 rok 200,-Kč.

za odsouhlasilo všemi hlasy

3. Přijetí daru - pozemků parc.č. 482/4 a 480/8 v k.ú. Zvole u Prahy
Ing. Duda přednesl návrh převzetí místní komunikace "U Lesa" do majetku obce jako daru od
současných majitelů pí. Marie Šulíkové a p. Václava Justiána. Jedná se o parc.č. 482/4 o výměře 864
m2 a parc.č. 480/8 o výměře 2320 m2 (druh pozemků - ostatní plocha, využití pozemků - ostatní
komunikace).

za odsouhlasilo všemi hlasy

4. Žádost TJ Sokol Zvole o finanční příspěvek na dobudování hřiště
Ing. Stoklasa přednesl žádost TJ Sokol Zvole o příspěvek od Obce Zvole v částce 1.200.000,-Kč.
Starosta TJ Sokol Zvole p. Jaroslav Malý informoval o grantu podaném na Ministerstvu školství,
mládeže a tělovýchovy ČR na vybudování multifunkčního hřiště o rozloze 55x33 m2 s umělou trávou,
mantinely a ochrannou sítí. Položkový rozpočet této investice činí 4.229.000,-Kč a předpokládaná
životnost je 20 let. Toto hřiště by mohli samozřejmě využívat i žáci ZŠ Zvole při svých hodinách tělesné
výchovy.



Ing. Stoklasa - rada požaduje ke svému rozhodování a následnému předložení členům ZO
podrobnější specifikaci požadavku a navrhuje přeložit hlasování na příští zasedání ZO.
Ing. Figelová - dotaz na termín podání žádosti o grant na MŠMT ČR.
P. Malý - termín řízení je stanoven na březen 2012.
RNDr. Straková - dotaz, jak bude TJ Sokol Zvole postupovat v případě, že ZO příspěvek neodhlasuje.
P. Malý - pokusí se sehnat finance na dobudování jinde.
Ing. Jež - vzhledem k termínu projednávání grantu by mělo být další zasedání ZO svoláno v co
nejkratší době.
Ing. Stoklasa, Ing. Duda - pokusí se projednat tento bod co nejdříve a svolat zasedání ZO v únoru
2012.

5. Rozpočtové opatření 2/2011
Ing. Stoklasa přednesl ke schválení návrh rozpočtového opatření, viz. příloha. Finanční prostředky
uspořené v letošním roce by se mohly použít k výstavbě plánovaného polyfunkčního domu.

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

6. Schválení rozpočtu 2012
Ing. Stoklasa přednesl ke schválení návrh rozpočtu pro rok 2012, viz. příloha.
Pí. Šiplerová - nesouhlasí s navrhovanou částkou rozpočtu na výdajové straně ve výši 500.000,-Kč
na obecní lesy.
Ing. Stoklasa - vzhledem k tomu, že současný nájemce nechce dále spolupracovat, budou se muset
obecní lesy obhospodařovat ve vlastní režii, prozatím pokračují práce na změně nájemní smlouvy,
zajištění OLH a zpracování nového LHP.
RNDr. Straková - prozatím platí stávající nájemní smlouva, její dodatek podepsán nebyl, proč by měla
platit LHP obec a ne nájemce.
Ing. Duda - pokud nebude podepsán s nájemcem dodatek k nájemní smlouvě, bude muset obec lesy
ve svém majetku zajišťovat ze svých zdrojů.
Pí. Šiplerová - znovu nesouhlasí s výší částky a žádá její rozpuštění v jiných kapitolách.

Ing. Stoklasa - návrh snížení částky pro zajišťování provozu obecních lesů na výši 54.500,-Kč
na zpracování LHP.

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

RNDr. Straková - návrh navýšení částky rozpočtu na výdajové straně ve výši 20.000,-Kč jako dotace
neziskovým organizacím.

Hlasování'
PŘITOMNI CLENOVE ZO PRO PROTI ZDRZEL SE
InQ. Duda Lubomír I
InQ. Ficelová Marie I
Hrachovec Luboš I
Hrubá Jaroslava I
InQ. Jež Václav I
InQ. Koudelka Pavel I
Novák Marek I
Petříček Miloslav I
InQ. Stoklasa Miroslav I
RNDr. Straková Jana I
Šebek Josef I
Šiplerová Hana I
Celkem 10 2

ZO schválilo navýšení dotací neziskovým organizacím

Ing. Stoklasa - rozdělování celkově rozpočtované částky na výdajové straně 150.000,-Kč jako dotace
pro neziskové organizace bude provádět Finanční výbor.

ZO odsouhlasilo všemi hlasy

Ing. Stoklasa - návrh navýšení částky rozpočtu na výdajové straně ve výši 415.500,-Kč na výstavbu
polyfunkčního domu.

za odsouhlasilo všemi hlasy



Ing. Duda přednesl návrh usnesení za Zvole.

za odsouhlasilo všemi hlasy

Diskuze

Ing. Stoklasa - informace z běžného dění v obci:
Mikroregion Dolnobřežansko zvažuje založení MAS (místní akční skupina) za účelem možnosti čerpání
dotací z MZe ČR.
Zdravotní řez stromů proběhne až v r. 2013. Před tím dojde k posouzení cenových nabídek a zhodnocení
zdravotního stavu stromů.
V ul. Severní je nově vybudováno va a probíhá jeho kolaudace.
Na základě RUD (rozpočtové určení daní) bude od r. 2013 obecní rozpočet navýšen.
Výši koeficientu daně z nemovitosti stanovuje obecně závaznou vyhláškou za, mělo by zvážit jeho
navýšení, čímž by se posílily obecní příjmy.
Pod čav vzniká v obecním lese kůrovcová kalamita.
Vzhledem k havarijnímu stavu věžních hodin je nutná jejich oprava, do té doby jsou zastaveny, při pádu
závaží hrozí proražení klenby kostela.
MUDr. Hájková - předala petici občanů, týkající se výpovědi nájemní smlouvy na obecní lesy.
Ing. Hájek - podle členů rady škoda při hospodaření v lese nevznikla, dotaz na jednotlivé členy za, jaké
podklady potřebují k posouzení situace v obecních lesích.
Ing Jež - k tomuto posouzení potřebuje vyčíslení nákladů nájemce lesa.
P. Novák - nevyžaduje nové podklady, žádá ukončení diskuze.
P. Petříček - pokud je podáno ve věci trestní oznámení, je to záležitost Policie ČR.
Ing. Figelová, RNDr. Straková, pí. Šiplerová - další podklady nepožadují, se současnými jsou obeznámeny
a podle nich ke škodě v lesích došlo.
Pí. Hrubá - podklady nepotřebuje, nájemce práci provádí svědomitě.
P. Hrachovec - podklady nepotřebuje, lesy jsou v pořádku.
Ing. Koudelka - podklady nepotřebuje, z auditu nevyplývá žádné obohacení nájemce ani škoda, lesy jsou
v pořádku a nezdevastované, stromky po těžbě jsou dosázené.
Ing. Duda - podklady nepotřebuje, podle jeho názoru k žádné škodě nedošlo.
Ing. Stoklasa - podklady nepotřebuje, problém vznikl v opožděné žádosti nájemce o navýšení etátu,
v auditu předloženém bývalou Komisí pro ochranu lesa je mnoho numerických chyb, o lesy se roky nikdo
řádně nestaral, je třeba je obměňovat, jinak budou stárnout.
MUDr. Hájková - posudky hovoří jinak.
Pan Šebek - požaduje nezpochybnitelný podklad.
Ing. Jež - PhDr. Neff ve svém článku uveřejněném ve .Zvolskérn občasníku" uvádí dogmatické myšlenky,
špiní v něm starostu obce, při jednáních za nehlasuje pouze starosta, ale všichni jeho přítomní členové,
v současné době hospodaření v obecních lesích řeší Policie ČR a škoda není prokázána.
Ing. Hájek - těžba nesouhlasí s dokumentací nájemce.
Ing. Koudelka - audit je zpracován chybně.
P. Justián - dotaz na vybudování chodníku k místnímu hřbitovu.
Ing. Stoklasa - zhotovení projektu a stavební povolení na tuto investici je plánováno v r. 2012, realizace by
měla proběhnout v r. 2013.
P. Justián - upozornění na nepřehlednou a tudíž nebezpečnou dopravní situaci na křižovatce při výjezdu
do Ohrobce, která vznikla výstavbou oplocení soukromého pozemku.
Ing. Stoklasa, Ing. Duda - obec v tomto místě není majitelem dotčených pozemků, tudíž není oprávněna
do tohoto problému jakkoliv zasahovat, mohl by se vyřešit vybudováním kruhového objezdu.

Zapsala: Jana Justiánová
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Jaroslava Hrubá


